



北投麗禧
BEITOU 景點地圖

ATTRACTIONS MAP

景點資訊 Attractions information

- 1 新北投車站 Xinbeitou Historic Station**
台北市北投區七星街1號 T.02-2891-5558
⌚ 10:00-18:00 週二 - 週日 Tue. - Sun.
站體採全木造樑接結構製成，屋頂雕花氣窗和3+1組合的老虎窗為建築亮點，2017/4/1在原址附近重組完成正式對外開放。
The reborn building has the same dimensions (276m²) and appearance that it had in 1937, including a wooden exterior, copper roof tiles, ornately carved eaves, and four oxeyes (round dormer windows) on either side to provide natural light and ventilation for the interior.
- 2 新北投公園 Beitou Park**
台北市北投區中山路光明路交叉口
具亞溫帶、溫帶、亞熱帶及熱帶多樣性生態植物樣貌的北投公園，興建於西元1913年，相當於日本明治末年至大正初期。
With diversified ecological plants of sub-temperate, temperate, subtropical, and tropical zones, Beitou Park was built in 1913 about the end of the Japanese Emperor Meiji and the beginning of the Daisho era.
- 3 凱達格蘭文化館 Ketagalan Cultural Center**
台北市北投區中山路3-1號 T.02-2898-6500
⌚ 09:00-17:00 週二 - 週日 Tue. - Sun.
台灣第一座以原住民為主題的多功能文化館，紀念原本生活於北投的凱達格蘭族。
KCC is the first multifunctional center based on the theme of Taiwanese aborigines in memory of the Ketagalan tribe that originally settled down in Beitou Taiwan.
- 4 台北市立圖書館-北投分館**
Taipei Public Library-Beitou Branch
台北市北投區光明路251號 T.02-2897-7682
⌚ 08:30-21:00 週二-週六 Tue. - Sat.
09:00-17:00 週日-週一 Sun. - Mon.
國定假日當日及每月第一週之週四休館 Closed on national holidays and the first Thursday of each month.
台灣首座綠建築圖書館，座落在綠意盎然的北投公園內，來北投，除了泡溫泉，也可以來此享受書香與綠意融合的森林浴。
This is the first eco-friendly building located at Beitou Park. When you visit to Beitou, you could not only well-known hot springs but immerse yourself in books and green trees.
- 5 北投溫泉博物館 Beitou Hot Spring Museum**
台北市北投區中山路2號 T.02-2893-9981
⌚ 09:00-17:00 週二 - 週日 Tue. - Sun.
國定假日休館 (週週六、日照常開館) Closed on national holidays, remain open every weekends.
1913年6月，台北州廳仿照日本靜岡縣伊豆山溫泉，興建了北投溫泉公共浴場，是日治時期享有盛名的浴場，有著英國都鐸時期的鄉村建築風格。1998年10月31日在以「北投溫泉博物館」為定位，正式重新開放使用。
Owing to magnificent design of Mount Izu Hot Spring Bathhouse in Shizuoka, featured its style of England, in June 1913, the Beitou Public Bathhouse was built by Taipei Prefecture.
- 6 梅庭 Plum Garden**
台北市北投區中山路6號 T.02-2897-2647
⌚ 09:00-17:00 週二 - 週日 Tue. - Sun.
國定假日休館 Closed on national holidays
曾是「一代草聖」于右任先生的避暑別館，建物保有日式木構架建築風格，市府在此設置遊客中心及策劃「北投梅庭常設展」，作為遊憩及旅遊資訊之據點。
The building preserves Japanese wooden structure. Taipei City Government set up the tourist information center and curated the "Permanent Exhibition of Plum Garden" as a site of recreation and tourist services.
- 7 地熱谷 Geothermal Valley**
台北市北投區中山路靠溫泉路出口 T.02-2720-8889
⌚ 09:00-17:00 週二 - 週日 Tue. - Sun.
是大屯山火山群內水溫最高的溫泉，硫磺煙霧瀟灑的景色，如夢似幻，有如仙境一般，是日據時代台灣八景十二勝之一。
Thermal Valley features the highest temperature hot spring among the Datun Volcano Group. The foggy sulfur scenery makes you feel like being in a wonderland.
- 8 普濟寺 Puji Temple**
台北市北投區溫泉路112號 T.02-2891-4386
⌚ 09:00-17:00
是當時鐵路員工集資興建的寺廟，故又名「鐵真院」，是國內罕見的日本真言宗佛寺。1998年正式列名為市定古蹟，充滿寧靜安適的氣息。
Puji Temple, also called Tie Zhan, was built in 1905. Due to the serene and tranquil atmosphere, it was officially ranked as a historical site of Taipei City.
- 9 北投文物館 Beitou Museum**
台北市北投區幽雅路32號 T.02-2891-2318
⌚ 10:00-18:00 週二 - 週日 Tue. - Sun.
建立於1921年，當時是北投地區最高級的「佳山溫泉旅館」，自1984年正式對外開放為私立博物館，1987年正式更名為北投文物館。
Jia Shan Hot Spring inn, the deluxe hotel, was built in 1921. Three decades later, it was preened to the public as a private museum, and renamed as "Beitou Museum".
- 10 大磺嘴 Da Huang Zui**
步行約15分鐘可抵達。
位於大屯山火山群南端，爆裂口地形，有豐富的火山碎屑岩和沉積岩地質地形及人文景觀。
Dahuangzui, in the south side of Datun Volcano, is rich in pyroclastic and sedimentary rocks. It formats unique landscape and distinguishing culture.



北投麗禧溫泉酒店 24H
Grand View Resort Beitou
台北市北投區幽雅路30號
T.02-2898-8888
<https://www.gvrb.com.tw>

建議散步路線·繞行一圈約4KM (約1小時) Recommended sighting plan the whole journey is around 4 km (About 1 hour)

- 北投麗禧溫泉酒店 ▶ 地熱谷 ▶ 梅庭 ▶ 北投溫泉博物館 ▶ 凱達格蘭文化館
▶ 新北投車站 ▶ 台北市立圖書館-北投分館 ▶ 普濟寺 ▶ 北投文物館
- Grand View Resort Beitou ▶ Geothermal Valley ▶ Plum Garden ▶ Beitou Hot Spring Museum ▶ Ketagalan Culture Center ▶ XinBeitou Historic Station ▶ Beitou Branch of Taipei Public Library ▶ Puji Temple ▶ Beitou Museum



北投麗禧官網
Hotel Website



北投麗禧接駁車時刻表
Shuttle Bus Timetable

接駁車路線：北投捷運站 ▶ 新北投捷運站 ▶ 北投麗禧溫泉酒店
Beitou MRT station ▶ Xinbeitou MRT station ▶ Grand View Resort Beitou